

Canadian Journal  
of **HEALTH HISTORY**  
Revue canadienne  
d'**HISTOIRE DE LA SANTÉ**

**Co-Editors / Co-directrices**

Erika Dyck, *University of Saskatchewan*  
Aline Charles, *Université Laval*

**Editorial Board / Comité de rédaction**

Travis Hay, *Mount Royal University*  
Othmar Keel, *Université de Montréal*  
Alexandre Klein, *Université d'Ottawa*  
Whitney Wood, *Vancouver Island University*

**Editorial Advisory Committee / Comité scientifique**

Warwick Anderson, *University of Sydney*  
Catherine Carstairs, *University of Guelph*  
John Crellin, *Memorial University of Newfoundland (Emeritus)*  
Janet Golden, *Rutgers University*  
James Hanley, *University of Winnipeg*  
Frank Huisman, *University Medical Centre, Utrecht*  
Susanne Klausen, *Pennsylvania State University*  
Kenton Kroker, *York University*  
Maureen Lux, *Brock University*  
Laurence Monnais-Rousselot, *Université de Montréal*  
Jonathan Reinartz, *University of Birmingham*  
Kevin Siena, *Trent University*  
Susan L. Smith, *University of Alberta*  
Meryn Stuart, *University of Ottawa (Retired)*  
Marie-Claude Thifault, *Université d'Ottawa*  
Cheryl Krasnick Warsh, *Vancouver Island University*

Published twice a year by the University of Toronto Press for the Canadian Society for the History of Medicine, the *Canadian Journal of Health History/ Revue canadienne d'histoire de la santé* (formerly the *Canadian Bulletin of Medical History / Bulletin canadien de l'histoire de la médecine*) presents refereed articles and other information on all aspects of the history of medicine, health care, and related disciplines. If you are interested in reviewing a book for the CJHH/RCHS please consult our books received list at <https://cshm-schm.ca/journal-revue/book-reviews-compte-rendus-de-livres/> or contact our English-language Reviews Editor, Travis Hay, at [cjhh-rchs-reviews@utpress.utoronto.ca](mailto:cjhh-rchs-reviews@utpress.utoronto.ca). Note that all CJHH/RCHS contributions must be submitted through our online peer review management system. Please see [utpjournals.press/cjhh](http://utpjournals.press/cjhh) for details. Author guidelines and a complete list of where the CJHH/RCHS is abstracted and indexed can be found online.

Publié deux fois l'an par University of Toronto Press pour la Société canadienne d'histoire de la médecine, le *Canadian Journal of Health History/ Revue canadienne d'histoire de la santé* (formerly the *Canadian Bulletin of Medical History / Bulletin canadien de l'histoire de la médecine*) publie des articles évalués par les pairs et des informations sur l'histoire de la médecine, des soins et des services de santé ainsi que sur les disciplines connexes. Si vous désirez rédiger un compte rendu pour le CJHH/RCHS, veuillez consulter la liste des livres à recenser (<https://cshm-schm.ca/journal-revue/book-reviews-compte-rendus-de-livres/>) ou écrivez à notre responsable des comptes rendus en français, Alexandre Klein ([cjhh-rchs-reviews@utpress.utoronto.ca](mailto:cjhh-rchs-reviews@utpress.utoronto.ca)). Tous les manuscrits doivent être soumis via le système ScholarOne Manuscripts ([utpjournals.press/cjhh](http://utpjournals.press/cjhh)). Les instructions aux auteurs et autrices, tout comme la liste des bases bibliographiques qui indexent le CJHH/RCHS, sont disponibles en ligne.

The cover image is a stained-glass window in a Presbyterian Church in New Glasgow, Nova Scotia. The photo is courtesy of Bruce F. MacDonald.

© Canadian Society for the History of Medicine / Société canadienne d'histoire de la médecine 2022

All rights reserved.

ISSN: 0823-2105 (Print) / ISSN 2371-0179 (Online)

Printed in Canada / Imprimé au Canada